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TRAFIKNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL nr 7 /2005 

 
 
Tid:   2005-10-20, kl. 11.00 – 12.00 
Plats: Miljöavgiftskansliet, Hantverkargatan 2 A 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Hanna Ekeroos (kd) 
Per Bolund (mp) 
Claes Fleming (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
 
Tjänstemän 
Anette Scheibe, avd. för trafikplanering 
Henrik Christiansson,       -”- 
Christer Lundin, trafikkontorets stab 
Göran Westberg (sekr) avd. för trafikplanering 
 
§ 1 
Justering 
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
 
§ 2 
Trafiken till Östberga, skrivelse från Enskede-Årsta stadsdelsnämnd  
 
Anmälningsärende 
 
Beslut 
 
Utskottet beslöt att behandla skrivelsen vid kommande möte mellan utskottet och SL:s 
centrala regionstyrelse den 17 februari 2006. 
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§ 3 
Lägesredovisning av spårvägsprojekt  i staden. Skrivelse från Per Ohlin (v) och 
Anne-Marie Strömberg (v). 
 
I ärendet förelåg ett av kontoret 2005-09-27 upprättat tjänsteutlåtande. Under 
överläggningarna diskuterades projekten Djurgårdslinjen och Tvärbana Nord.  
För Djurgårdslinjen noterades att det förelåg problem med framkomlighet för en 
spårväg i cityområdet och vad gäller ekonomi kostnadsfördelning mellan staden och SL 
för projektet. 
För Tvärbana Nord noterades, beträffande delsträckan mot Kista och Helenelund, att det 
saknas finansiering i SL:s budget samt att sträckan inom Sollentuna ännu inte lagts fast 
av Sollentuna kommun. 
 
Beslut 
 
Utskottet beslöt att anmoda kontoret att återkomma till trafiknämnden med en 
redovisning av Djurgårdslinjens spårdragning genom city.  
 
§ 4 
Policy för hållbara resor och transporter- bra för både miljön och ekonomin. 
Remiss av skrivelse från Viviann Gunnarson (mp) och Åsa Romson (mp). 
 
I ärendet förelåg ett av kontoret 2005-09-28 upprättat tjänsteutlåtande. 
 
Beslut 
 
Utskottet godkände förslaget till policy. 
 
§ 5 
Färjeförbindelse över Hammarby Sjö i Hammarby Sjöstad. 
 
I ärendet förelåg ett av markkontoret och trafikkontoret 2005-09-28 upprättat 
tjänsteutlåtande. Under överläggningarna noterades att säkerhetsfrågorna för biogas och 
syntetdiesel till sjöss inte var helt klarlagda. 
 
Beslut 
 
Utskottet godkände efter diskussion lämnad redovisning i ärendet. 
 
§ 6 
Rapport om Förstudie Mälarbanan, Citybanan och Nordsydliga förbindelser i 
stockholmsområdet 
 
Christer Lundin redovisade kort respektive projekt för utskottet. 
Kopia av tidplan och OH-bilder biläggs protokollet. 
 
Beslut 
 
Utskottet godkände redovisningen. 
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§ 7 
Information om planerad kollektivtrafik från och till 
Nordvästra Kungsholmen och Värtan 
 
Henrik Christiansson redovisade planerna för kollektivtrafiken till respektive område. 
Kopior av presentationsmaterialet biläggs protokollet. 
 
Beslut 
 
Utskottet godkände redovisningen. 
 
§ 8 
Övriga frågor 
Inga frågor förelåg. 
 
 
Vid tangenterna 
 
 
 
Göran Westberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


